
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 05/2023

Aika: 6.2.2023 Paikka: Huone 149
kello 15:00 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti (P. 7.6) Maiju Koponen
Sofia Ahola (P 11.2) Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne (S 7.5)
Jarkko Niiranen (S 7.5) P(7.5) Fanni Mattson S(7.5) P(7.6)
Lauri Vallo (S.7.1) P(13.1) Katariina Kokkonen (S.7.1) P(13.1)

S/P = saapui/poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 15.01.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT
5.1. Martti ilmoitti, että kannattaa tulla SATin vaihtoon, jossa ruokaa ja legoja.
5.2. Karvonen ilmoitti, että snitchasi itsensä sakkomestarille.
5.3. Juvakka ilmoitti, että sähköinsinöörikillan tekemä pulla on hyvää.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Kasper Keränen
Helena Sivula
Jatta Saari
Mikko Suhonen
Aaron Löfgren
Lumikki Poutanen
Tuomas Nykänen
Severi Kasurinen
Päätös: Hyväksytään yllä mainitut henkilöt killan jäseniksi.

6.2. Raadin palaute
Raati oli saanut palautetta viikkotiedotteiden ja yleisen infon
oikeinkirjoituksesta. Peltola kiinnittää huomiota tiedotukseen lähtevien
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viestien oikeinkirjoitukseen. Telegramin IK-tiedotus kanavan kuvauksesta tuli
myös palautetta ja Peltola on korjannut tämän.
Suullista palautetta on saatu IK:n wappuratikasta ja että se olisi saatava
uudestaan.
Raati kiittää palautteesta

Siirrytään kohtaan 7.5.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Pasanen: Kuuluu kaikenlaista. Perjantain sitsit menivät kivasti. Tiistaina
irtisanoi kämpän ja maaliskuussa muutto.
Martti: Sai kesätöitä ja ei stressaa enää. Ollut hyvä fiilis ja äidin kanssa oli
kivaa sitseillä. SAT vaihto tänään.
Juvakka: Viime viikko oli stressaava. Lauantaina oli kivaa Skipolin
alppisitseillä.
Koponen: Perjantain sitsit oli todella kivat. Harmitti kun sisko ei päässyt
mukaan. Viikonloppuna oli rennompaa hengailua.
Peltola: Mukava viikonloppu ja tuli nähtyä kavereita.
Ylänne: Hyvä fiilis.
Luhtamäki: Torstaina tentti ja sieltä RILkamoihin. Tentin kunniaksi vielä
perjantaina sitsit ja FTMK vaihto.
Koivisto: Samaa ohjelmaa kuin Luhtamäellä. Univelkaa kertynyt tapahtumista
ja ollut mukavaa.
Ahola: Yhteen muuttaminen ei ole helppoa ja tämä aiheuttaa stressiä.
Karvonen: Tentti oli viime viikolla. RILkamat ja perjantain saunailta olivat
mukavia.
Kontio: Viikonloppu meni mukavasti. Odottaa innolla tämän viikon juttuja.
Mattson: Paljon hommia. Hallituksessa kiva olla, mutta paljon töitä.
Vuosijuhlat työllistävät myös.
Vallo: Rentouttava viikonloppu. Pari tiukkaa viikkoa menossa, mutta sen
jälkeen helpottaa.
Kokkonen: Virkistävä viikonloppu ja se sisälsi kaikenlaista tekemistä. Ärsytti
herätä lauantaina. On myös saanut partioon liittyviä tehtäviä tehtyä.
Tornivaara: Pitkiä viikkoja takana ja nyt alkanut helpottamaan. Viikonloppu
meni rennoissa meiningeissä.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. TiK-IK-yhteiskiva

Luhtamäki ja Koivisto olivat järjestämässä tapahtumaa. Paikalla ei
ollut yhtään IK:n fuksia. Osa fukseista oli samalla laskarilla, joka oli
päällekkäin tapahtuman kanssa.

7.2.2. Budjetointipäivä
Tornivaara totesi, että päivä meni oikein kivasti ja vuoden budjetti
näyttää hyvältä.

7.2.3. RILkamat
Tapahtuma meni hyvin ja fukseilla oli mukavaa.

7.2.4. IKxAK-perhekaverisitsit
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Usean osallistujan näkökulmasta todella kivat sitsit. Pasanen ja
Ylänne kertoivat järjestelyistä, joissa oli tullut kiirettä, mutta homma
hoidettiin hyvin. Oli kokonaisuudessaan hyvät sitsit.

7.3. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
Ei avoimeksi jääneitä asioita.

7.4. Uusia somevastaavia ja toimihenkilöitä
Päätös: Hyväksytään somevastaaviksi Ronja Isokääntä ja Vera
Westberg.
Päätös: Hyväksytään IE-Tontuksi Arttu Virolainen.
Päätös: Hyväksytään valokuvaajaksi Nuthanon Kittiwatanachod

7.5. Oltermanni esittäytyy
Killan Oltermanni Jarkko Niiranen esittäytyi. Raatilaiset esittelivät myös
itsensä. Kävimme keskustelua killan asioista ja pohdimme mahdollista
tapahtumaa Oltermannin ja kiltalaisten kanssa.

Siirrytään kohtaan 7.1.
7.6. Vuosijuhlatoimikunnan terveiset

Mattson esitteli vuosijuhlasuunnitelmia. Tarvetta avulle olisi mahdollisesti
nettisivujen tekemisessä.

Siirrytään kohtaan 13.
7.7. Hermannin uuden painoksen kappalelista

Päätös: Hyväksytään uuden painoksen kappalelista muutoksin.
Tornivaara välittää raadin muutokset ja kommentit
laulukirjatoimikunnalle.

7.8. Killan kesäpäivät
Tehdään doodle raadille, jossa selvitetään sopiva viikonloppu.

7.9. Vuosijuhlaedustukset
7.9.1. Kevätpäiväntasaus 122

Päätös: Koko raati edustaa kevätpäiväntasauksessa.
7.9.2. Årsfest 151

Päätetään myöhemmin.
7.9.3. Kuumahionta LXXVIII

Päätös: Ylänne ja Alex Kozorenko edustaa kiltaa
Kuumahionnassa.

1.1.1. Armatuuri 49
Päätös: Karvonen ja Kontio edustaa kiltaa armatuurin
vuosijuhlilla

7.9.4. Epoch 4
Päätetään myöhemmin.

7.10. Posti
7.10.1. Lehtiä

Kilta oli saanut erilaisia lehtiä ja nämä on viety kiltahuoneelle.
7.10.2. Haave Oy lasku

Lasku on jo hoidettu. Kontio selvittää tätä eteenpäin.
7.10.3. IK tarrat

IK-tarrat olivat saapuneet, ja ne viedään raadin koppiin.
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8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
8.1. Ei esille tulleita asioita.

9. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. OPINTOTOIMIKUNTA
11.1. Kiltasopimus

Käydään läpi ensi viikolla.
11.2. Terveiset akateemisen komitean kokouksesta

Ahola kertoi kokouksesta. Käytiin läpi kielilinjauksista Aallossa. Aallon
kielilinjauksia pyritään uudistamaan. Ahola kertoi myös arviointimenetelmistä,
joilla korkeakoulua arvioidaan, joita ollaan yhtenäistämässä.

12. IE-Perhe
12.1. IK-Myy-Vasara -sitsit

Tulossa 3.3. ja kiintiö on luultavasti 45. IK:n haalarimerkkejä olisi kiva myydä.
Lisätietoja tulee lähiaikoina.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Fuksien tapahtumien aikataulu

Kokkonen ja Vallo kävivät läpi tulevien tapahtumien aikatauluja.
Siirrytään kohtaan 7.7.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. ENG x CHEM suunnittelu

Kahden viikon päästä tenttiviikon päätösbileet. Alustava suunnittelu aloitettu.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Kiltojen jäsenmaksu

Kontio kertoi, että AYY lopettaa kiltojen jäsenmaksun ja jäsenrekisterin
keräämisen. AYY-hallitukselle on lähetetty kysymyksiä aiheesta. Rahasto
miettii kiltojen kanssa yhdessä miten tämän kanssa edetään.

15.2. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liiite 1) olevat laskut.

16. AYY
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
17.1. Varaslähdön sponsorointi

Ylänne kertoi, että MAIK pyytää varaslähtöön killoilta 100 € sponsorointia,
koska se on fuksien ensimmäinen kosketus kiltaan ja toisiinsa. Tapahtumasta
saataisiin sponsoroinnilla tehtyä isompaa ja hienompaa.
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Päätös: Hyväksytään 100 € varaslähdön sponsorointiin.

18. M.E.T.A.
18.1. AYY kummi

Tornivaara kertoi, että killan AYY kummi on tulossa vierailemaan jossain
raadin kokouksessa. Häneltä raati voi kysyä kysymyksiä AYY:stä, jos sellaisia
esiintyy.

19. SEURAAVA KOKOUS
19.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon maanantaina kello 17:00.

20. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
20.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:04.

VAKUUDEKSI

_______________________                      _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 6.2.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut ajalta 27.1.2023 – 5.2.2023

Hyväksytty kokouksessa 6.2.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Ayy Tilavuokrat ajalta 13.1.-2.2.2023 1500.00

Simo Kauppila Raadin vaihdon kuluja + kilometrikorvaus 536.00

Otto Jalas IK-tarroja 56.91

Sofia Ahola Kesätyösaunan virvoitusjuomat +
MUOVIKASSI

41.50

Ilmari Oinonen Kauramaitoa, saippuaa ja kahvia kiltikselle 68.54

Baker’s Dozen Oy Gluteeniton pita -hyvityslasku -4.90

Miika Luhtamäki Tik x IK talvipäiväeväät + 3 MUOVIKASSIA 45.80

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


